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2017Z06543 

Vragen van de leden Tony van Dijck en Kops (beiden PVV) aan de Ministers 
van Financiën en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het 
bericht «Banken rekenen nog steeds te veel boeterente bij hypotheek» 
(ingezonden 18 mei 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Banken rekenen nog steeds te veel boete-
rente bij hypotheek»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat banken nog steeds teveel 
boeterente berekenen? Zo ja, hoe typeert u de handelwijze van de banken? 

Vraag 3
Wat is de omvang van het probleem? Hoeveel mensen hebben bij het 
oversluiten van hun hypotheek te veel boeterente betaald? Hoe zijn/worden 
deze mensen gecompenseerd? 

Vraag 4
Hoeveel mensen durven hun hypotheek niet over te sluiten uit angst voor de 
hoge boeterente? 

Vraag 5
Hoe heeft het kunnen gebeuren dat, ondanks de leidraad van de Autoriteit 
Financiële Markten (AFM), in sommige gevallen de boeterente zelfs is 
gestegen? Hoe oordeelt u over de leidraad van de AFM en de (averechtse) 
werking ervan? 

Vraag 6
Welke maatregelen gaat u nemen om hypotheeknemers te bevrijden van te 
dure hypotheken met veel te hoge boetes? 

Vraag 7
Welke maatregelen gaat u nemen om de doorstroming en concurrentie op de 
hypotheekmarkt te bevorderen? 

1 Nu.nl, 15-5-2017: http://nu.nl/wonen/4696026/banken-rekenen-nog-steeds-veel-boeterente-bij-
hypotheek-.html
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Nijboer (PvdA), ingezonden 17 mei 2017 (vraagnummer 2017Z06469)
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